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”Haluan ensinnäkin kiittää uutta pääjohtajaa. Tervetuloa taloon, itselläni on kohta 30 vuotta 
täynnä tässä firmassa ja olen joutunut näkemään sen, kuinka me markkinajohtajasta 
tipahdimme aikoinaan kakkoseksi. Ja valitettavasti viimeaikaiset päätökset eivät kyllä tuota 
suuntaa kovin helpolla lähde muuttamaan, vaikka strategiakirjauksissa on jo useamman 
vuoden painotettu vähittäiskaupan monikanavaista ostamista asiakkaille ja me Citymarket-
ketjussa henkilökuntana ja keskolaisina toivotimme tervetulleiksi, kun Anttilaa lähdettiin 
integroimaan citymarketin käyttötavaraan, verkkokauppaan, ja totesimme, että vihdoinkin 
me saadaan verkkokauppa, vaikkakin monta vuotta myöhässä kilpailijoihin nähden. No, 
tähän satsattiin muutama sata miljoonaa kouluttamiseen, logistiikkaan, järjestelmiin ja, 
vaikka nähtävissä oli, että Anttila tuotti jatkuvasti tappiota, niin sinne vaan laitettiin 
osakkeenomistajien rahoja jatkuvasti. Ja nyt sitten kuukausi taaksepäin kerrottiin, että 
Anttila on myyty. Sikäli ei mitään siinä, ihan oikein, että Anttila myytiin, jos se noin paljon 
tuottaa tappiota, mutta eikö tämä ollut nähtävissä aikaisemmin. Onko valvonta näin huonoa 
vai mistä se johtuu, että näin pääsi nyt tapahtumaan?” 
 
 


